
 

 

Dagsorden         

 

SB-møde den 26/3 - 2025 kl. 17:30 – 20:00, lokale: S20 

1. Orientering fra elevråd v. elevrådsrepræsentanter (10 min). 

2. Orientering: Nyt fra skoleledelsen v. Martin (15 min). 

3. Tilsyn med faget madkundskab v. Marie, Frederik og Johanne (30 min). 

Skoleledelsen giver redegørelse med afsæt i spørgsmål (bilag 1) og bestyrelsen vurderer, om det giver anledning til yderligere spørgsmål eller 

drøftelse. 

4. Pause (10 min). 

5. Godkendelse af budget v. Martin.  

Budget blev præsenteret på seneste skolebestyrelsesmøde og skal denne gang godkendes. 

6. Kort opfølgning på hjemmeside v. Johanne.  

Der følges op på om principper er opdaterede på hjemmesiden og proces for opdatering af kontaktforældrelister på AULA 

7. Tilsyn med madskolen v. Fanny, Cecilie, Caroline og Johanne (30 min).  

Skoleledelsen giver redegørelse med afsæt i spørgsmål (bilag 2) og bestyrelsen vurderer, om det giver anledning til yderligere spørgsmål eller 

drøftelse. 

8. Opfølgning på princip og skoleudvikling: Principper for vikardækning på Rådmandsgades Skole v. Johanne (20 min). 

Skoleledelsen orienterer om indsats for vikardækning og giver status. Drøftelse af om der er anledning til ændringer i princip for vikardækning 

(bilag 3). 

9. Kort drøftelse af loppemarked på 4. årgang mhp. lejrskole v. Johanne og Cecilie (20 min). Som opfølgning på snak om loppemarkeder 

på seneste skolebestyrelsesmøde, drøfter vi: 

- Hvordan skolebestyrelsen stiller sig overfor at afvikle forældreinitierede loppemarkeder på skolen? 

- Hvilke erfaringer har skolen med at afvikle lignende arrangementer? 

- Hvad mener skolebestyrelsen udbyttet af et loppemarked skal være, herunder hvad et evt. økonomisk overskud konkret bør gå til?  

10. Kort vending vedr. lokale valgfag 7.-8. klasse fra næste skoleår v. Line (10 min). 

Elevinddragelse og skolens forventninger til indhold/struktur. 

11. Evt. (5 min). 

  



 

 

Forslag til punkter til dagsorden for næste møde: 

• Evt. fortsættelse på tilsynet med faget madkundskab: Indstilling til skoleledelsen 

• Evt. fortsættelse tilsyn med madskolen: Indstilling til skoleledelsen 

• Drøfte og færdiggørelse af principper for meddelelsesbogen efter ét års implementering.  

• Drøfte plan for kommunikation mellem kontaktforældre, skolebestyrelse og ledelse 

• Drøfte plan for, hvilke principper skolebestyrelsen tager op i det kommende skoleår 

• Input til skolebestyrelsens årsberetning 

 

Skriftlige orienteringspunkter med mulighed for korte, opklarende spørgsmål på mødet (ingen diskussion eller beslutninger): 

 

1. Fast punkt: Tal for elevudsivning/udmeldelser (seneste måned + akkumuleret for skoleåret), opsigelser og sygefravær (herunder aktuel 

langtidssygdom/barsel), præsenteres på mødet 

2. Rekruttering: Orientering om ansættelser siden sidste SB-møde og aktuelt opslåede stillinger. Præsenteres på mødet. 

Referat 

SB-møde med KKFO den 26/3 - 2025 kl. 17:30 – 20:00 

Tilstede:  

Elevrep.: Max Godthjælp 

Forældrerep.: Johanne Schiøtt, Line Cappelen, Frederik Thorup Hansen, Fanny Andersen, Launora Sali, Anna Etlar Astorp, Maria Nortun, Marie Saxild, 

Cecilie Boesen 

Medarb.rep.: Johan Vinde Larsen, Juliet Goodall 

Ledelsesrep.: Brian Hilskov, Martin Wåhlin   

Afbud fra: Caroline Lillelund,   

Referat: Inemette Frandsen 

 

 

 

 

 



 

 

 
1 ELR = Elevrådet 

   Orientering / Drøftelse Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 

1. Orientering fra elevråd v. 

elevrådsrepræsentanter 

(10 min). 

 

10 

min. 
Orientering:  

Elevrådsrepræsentant refererer fra sidste 

ELR1-møde: 

-Traditionen med fastelavn holdes i 

hævd. Ønske om optimering af 

indholdet i fastelavnstønderne 

- Ønske om småreparationer i 

klasselokalerne. 

- Ønske om optegning af ”Oste-bane” 

og basket-bane i gården.  

- Fortsat ønske om at der arbejdes med 

udemiljøet – både i gården og på 

tagterrassen. Ønske om siddemøbler og 

planter. Belægningen på tagterrassen er 

ikke sikker og KEID er orienteret.  

 

 

 

 

Aftalt:  

- SB noterer sig, at der er brug for små-

reparationer og vil arbejde videre med dette. 

- SB støtter op om elevernes ønske om at 

shine udemiljøet op ved fx at ansøge fonde 

- SB beder om, at ELR arbejder med, hvordan 

vi kommer hærværk til livs.    

 

2 Orientering: Nyt fra 

skoleledelsen v. Martin 

(15 min). 

 

15 

min. 
Orientering:  

Martin orienterer om at fremtiden vil stå 

i byggeriets tegn. I forbindelse med 

Overførselssagen er afsat 7,1 mio. kr. til 

etablering af nye toiletter. Derudover er 

  



 

 

renoveringen af allerede eksisterende 

toiletterne er i fuld gang.   

I Overførelssessagen er også afsat penge 

til Fremtidens Fritidshjem – tegningerne 

til ombygning af gl. bibliotek til en  

KKFO-afdeling er lavet og der er planlagt 

møde om byggeriet.    

I Budget 25 står skrevet, at RMG i 2026 

skal have renoveret faglokaler.  

 

3 Tilsyn med faget 

madkundskab v. Marie, 

Frederik og Johanne (30 

min). 

 

30 

min.  
Redegørelse: 

Martin redegør for tilsynet i 

madkundskab med afsæt i spørgsmål 

fremsendt af SB forud formødet.   

Svar er forud for mødet rundsendt til SB. 

 

SB spørger ind til undervisningen i 

Madkundskab i Madskolen på 5. årgang. 

Sb drøfter vægtningen mellem manuelt 

arbejde, mad-fagligt udbytte og det at 

eleverne lærer, hvordan det er at arbejde 

i et køkken.  

Det er oplagt at bruge Madskolen, hvor 

der er hjælp ude fra til at strukturere 

Arbejde med  

 

SB ønsker, at der kigges på udbyttet af 

undervisningen i madkundskab i 5. 

klasse. Endvidere drøftes muligheden for 

  



 

 

at ansøge national pulje ift. arbejdet 

med udvikling af undervisningen i 

Madskolen. 

 

4 PAUSE     

5 Godkendelse af budget v. 

Martin.  

 

 Fremlæggelse:  

Budget blev  

præsenteret på seneste 

skolebestyrelsesmøde og skal denne 

gang godkendes. 

Vedtagelse:  

Budgettet godkendes 

 

6 Kort opfølgning på 

hjemmeside v. Johanne.  

 

 Opfølgning:  

Der følges op på om  

principper er opdaterede på 

hjemmesiden og proces for opdatering 

af kontaktforældre-lister på AULA 

 

 

Aftalt:  

Det aftales at principper bliver lagt ud på 

hjemmesiden så hurtigt som muligt. 

 

7 Tilsyn med Madskolen v. 

Fanny, Cecilie, Caroline og 

Johanne (30 min).  

 

30 

min. 
Redegørelse:  

Martin redegør for tilsynet med 

Madskolen med afsæt i spørgsmål 

fremsendt af SB forud formødet.   

Skriftlig besvarelse runddeles på SB-

mødet. 

 

Aftalt:  

SB fortsætter samtalen om Madskolen på 

næste møde.  

 

8 Opfølgning på princip og 

skoleudvikling: Principper 

for vikardækning på 

Rådmandsgades Skole v. 

Johanne (20 min). 

 Udskydes til næste møde    



 

 

Skoleledelsen 

orienterer om 

indsats for 

vikardækning og 

giver status. 

Drøftelse af om der 

er anledning til 

ændringer i princip 

for vikardækning 

(bilag 3). 

 

9 Kort drøftelse af 

loppemarked på 4. årgang 

mhp. lejrskole v. Johanne 

og Cecilie (20 min). Som 

opfølgning på snak om 

loppemarkeder på seneste 

skolebestyrelsesmøde, 

drøfter vi: 

- Hvordan 

skolebestyrelsen stiller 

sig overfor at afvikle 

forældreinitierede 

loppemarkeder på 

skolen? 

- Hvilke erfaringer har 

skolen med at afvikle 

lignende 

arrangementer? 

- Hvad mener 

skolebestyrelsen 

 Drøftelse:  

SB drøfter mulighederne for at rejse 

ekstra økonomi til skolens lejrskoler. 

Enighed om at det skal være en 

tilbagevendende tradition forankret i 

forældregruppen. 

 

Aftalt:  

Der nedsættes en arbejdsgruppe, der 

arbejder på at lave en pitch ift. en tradition, 

der kan samle penge ind 

 



 

 

 

 

 

udbyttet af et 

loppemarked skal være, 

herunder hvad et evt. 

økonomisk overskud 

konkret bør gå til?  

 

10 Kort vending vedr. lokale 

valgfag 7.-8. klasse fra 

næste skoleår v. Line (10 

min). 

Elevinddragelse og skolens 

forventninger til 

indhold/struktur. 

 

 Udskydes til næste møde   

11 EVT.  - Line, Cecilie og Julie søger pulje hos NB 

lokaludvalg til fælleskabsaktiviter. 

- Cecilie fortæller om klimapulje, der kan 

søges hos kommunen. Frederik og 

Cecilie undersøger og henvender sig til 

ledelsen.  

- SB på RMG er værter for fælles 

skolebestyrelsesmøde den 3/4 2025 og 

Skole og forældre holder dialogmøde 

den 24/4 2025 

  


